
 
Referat fra Bestyrelsesmøde d. 22. maj kl. 19:00 – 21:30 

 
Tilstede: Liv, Lise, Maria, Torben, Lis, Marianne og Else 

Afbud: Ida W og Ida G 

 

1. Godkendelse af referat 

Godkendt 

 

2. Økonomi – indkøb 

Overskud. 

Vi ansætter Amel resten af på året 25 timer ugentligt – primært til bør-

nehaven.  

Reem stopper til sommerferien, der arbejdes på en ny løsning til køknet.  

Der overvejes lidt nyt til legepladsen. 

 

3. Tunø 

Rigtig fin tilslutning - Vi mangler lige de sidste tilmeldinger til Tunø tu-

ren. 

 

4. Stærkere læringsfællesskaber – hvad arbejder vi med pt. 

Anette og Else tager en uddannelse indenfor området – og projektet te-

stes naturligvis i Valnødden. I denne periode er der fokus på udvikling af 

professionel dømmekraft og det at udvikle et fagligt kompas. Vi gennem-

gik læringscirklen, som er et redskab til faglig refleksion.    

 

5. Evaluering af spirefest 

Det bliver helt sikkert til en fast tradition i foråret. 

Der er blevet så fint i haven og TAK for bærbuske, blomster og frø. Det 

vil blive nydt i løbet af sommeren.  

Vi vil overveje lidt mere forskelligt til ”Cafeen” i form af mere frugt og 

boller.  

 

 

6. Nyt fra formanden. 

a. Dialogmøde med rådmanden d. 03.06.19 

Maria, Liv og Else deltager. 

 

 

7. Nyt fra Valnødden 

a. Kontor 

 

• Personale og børne nyt 

Bestyrelsen orienteres 

 

• Madpakker 

        På turdage må madpakkerne gerne være pakket i papir eller stofposer. 

        Kan der indtænkes mindre madkasser? Der er fortsat pres på 



        køleskabspladsen.  

        Der er kurve til madpakker som ikke skal på køl. En til vuggestuen og en 

        til børnehaven. 

        Lidt mindre sukkerholdigt til eftermiddagsmaden.  

        Det kan give anledning til konflikter når nogen har søde sager med.  

        Mørk pålægschokolade er ok. 

 

• Husk vi holder lukket grundlovsdag 

 

• Sommerferie 

        Valnødden holder lukket uge 29+30. husk at vende tilbage senest 1 juni  

        om hvornår jeres børn holder fri. 

 

• Nyt om driftsaftaler for de selvejende dagtilbud. 

         Aarhus kommune vil ensrette driftsaftalerne for de selvejende dagtilbud      

         med de kommunale. Det vil få konsekvenser på flere parametre for de   

         selvejende dagtilbud, der er administreret af Aarhus kommune. bla. ind   

         købsaftalerne, komme gå skærme, personalepolitikken og flere andre  

         forhold. Derfor kan det komme på tale at vi der er administreret af Aar 

         hus kommune måske vil vælge at blive administreret af f.eks. FOBU  

         (paraply organisation for selvejende dagtilbud) Der indledes forhandlin 

         ger i slutningen af juni.  

 

b. Vuggestuen 

Eskild og Nora er kommet godt fra start. 

Planlægger lidt flere ture med de store.  

Anne kommer jo så ind i stedet for Andreas.  

 

c. Børnehaven 

Der har været en del forberedelser til Børnetræf 

Legegrupperne kører fint 

Salen er blevet brugt en del 

Skraldebang Nanna er booket til efteråret 

På flere af turdagene har grupperne forgæves forsøgt at finde hale-

tudser. Der er åbenbart ikke haletudser i år. 

 

 

8. Næste bestyrelsesmøde  

19. august. Denne gang med spisning 

 

 

Sæt allerede nu kryds i kalenderen til:  

• Sommerfest:  

28 august fra kl. 15.00 

Loppemarked 

Buffet 

Koncert 

 

• Bedsteforældredag:  



       27 september 

 

• Forældremøde med Valg til Bestyrelsen.  

       25 september 

 

9. Evt. 

Link til foto taget af Jeppe d. 8 maj er på vej. 

Det kommer på Børneintra. 

 

 

                 


